



Styremøte Steinkjer idrettsråd

23. mai 2016, Statens hus.

Til stede: Paul Harald Pedersen
Trond Sakshaug
Elisabeth Sjøvold Busch
Trond Unhjem
Inghild Jørgenvåg
Vibeke Holthe

Sak 1: Innkalling og sakliste.
Godkjent.

Sak 2: Referat fra møte SI 07.03.16
Godkjent

Sak 3: Årsmøtet i SI 06.04.16
Årsmøtet ble kort oppsummert.

Sak 4: Konstituering av styret.
Økonomiansvarlig, Trond Sakshaug
Sekretær, Vibeke Holthe

Sak 5: Evaluering fra møtet med idrettslagene 12.04.16
Konkluderte med at det var et godt gjennomført møte.

Sak 7: Arve Løberg og Atle Romstad fra Steinkjer fotballklubb var invitert for å presentere
forslaget om 11'er fotballhall på v/Steinkjerhallen.

Sak 6: Idrettspolitisk program.
SI har mottatt innspill fra Kvam IL, Steinkjer Skiklubb og Steinkjer fotballklubb i tillegg

til innspill på møtet 12.04.16.

Behandles på neste møte.

- Sak 8: Idemyldring i Steinkjerhallen 20. april 2016
Paul Harald deltok på møtet for SI. Det var 40-50 stk som deltok, og det kom fram mange gode idèer. SI v/leder er invitert til møte med styret i Steinkjerhallen førstkommande torsdag.
- Sak 9: Idrettskretstinget 2016.
Paul Harald deltok på møtet for SI. Trond S. deltok også, men som representant for bedriftsidretten. Bl.a. ble det vedtatt viktige ønsker for ungdomsidretten – legges ved møtereferatet og legges ut på nettsiden til SI.
- Sak 10: Ekstrabevilgning fra kommunen
SI skal ha en rolle i fht fordeling av disse midlene, venter på tilbakemelding fra kommunen.
- Sak 11: Utstyrsbua i Steinkjer kommune
Arbeidsgruppa er nedlagt. Må følge dette opp videre.
- Sak 12: Åpent møte i regi av SI den 6. september.
Dette ble ikke tatt opp på møtet. Kommer tilbake til det på neste møte.
- Sak 13: Møte ang. frivillighet 30. mai (Trøndelag Forskning og Utvikling).
Paul Harald sjekker om Vibeke eller Elisabeth har mulighet til å delta.
- Sak 14: Møteplan 2016.
Kommer tilbake til dette på neste møte.
- Sak 15: Eventuelt
- Mottatt søknad om støtte fra Sparbu IL
 - Mottatt søknad om støtte fra alpingruppa i Steinkjer skiklubb
 - E-poster med viktig info bør sendes ut til alle i styret i SI omgående
 - Ang. nettsidene til SI: viktig at hele styret er med på en gjennomgang som viser hvordan nettsiden fungerer
 - Tiltaksmidler: Inghild overtar etter Trine ang. søknad og utkast til tildelinger.

VH og ESB forlot møtet etter Sak 7. Inghild skrev referat fra og med sak 8.

Neste møte 06.06.16 kl 16.00.

Vibeke Holthe, referent